

Maryknoll Fathers' School
History Mock Examination Practices

2nd November, 2017

Dear F.6 Parents/Guardians,

In an effort to equip our students to perform better in Public Examination, we shall ask our students to try out mock examination papers on holiday. Details are as follows:

Date	Time	Venue	Subject
19 th November 2017 (Sun)	08:45 a.m.-13:00 p.m.	6A	History

Please complete the reply slip before that day. For any enquiries, please feel free to contact Miss Li Shun Wah.

All students should attend the above practices. Any student not attending should submit a parent's letter to notify the teacher-in-charge.

Yours faithfully,

Mr. Ho Lik Sang Lobo
Principal

LSW

Reply Slip

To: Principal, Maryknoll Fathers' School

Dear Sir,

I have noted the letter dated 2nd November, 2017 regarding the History mock exam practices. I grant my consent for my child to take part in the practices.

Name of student: _____ Signature of parent/guardian: _____

Class & No.: _____ Name of parent/guardian: _____

Date: _____ Emergency contact no.: _____

瑪利諾神父教會學校
歷史科模擬考試通告

敬啟者：

為提升學生的應試能力，歷史科將舉辦模擬考試，詳情請參閱下表，各學生務須依時出席。

日期	時間	地點	科目
二零一七年十一月十九日(日)	上午八時四十五分至 下午一時	中六甲班房	歷史

請閣下於模擬考試日前填妥下列回條。

同學必須出席此項活動，未能參與者，須附上家長信列明原因。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一七年十一月二日

LSW

回條

敬覆者：本人知悉二零一七年十一月二日發出關於「歷史科模擬考試」通告的內容。本人同意敝子弟參加是次模擬考試。

此覆

瑪利諾神父教會學校校長

學生姓名: _____

班別: _____()

日期: _____

家長簽署: _____

家長姓名: _____

緊急聯絡電話: _____